



## الحاجر للمتفجرات Hajar Explosives



P.O. Box: 78, City Centre Al Qurum

Postal Code: 102, Sultanate of Oman

الرمز البريدي: ١٠٢، سلطنة عمان دان : 4968 24567241, +968 24567032 +٩٦٨ ٢٤٥٦٧٠٢٢ (+٩٦٨ ٢٤٥٦٧٢٤١)

فاكس: ۲٤٥٦٦٤٧٨ د٩٩٨

: +968 24566478

البريد الإلكتروني :hetco@omantel.net.om

E-mail: hetco@omantel.net.om C.R. No.: 1/55020/9

س ت رقم: ١٠/١٥٥/٩

ص ب: ۷۸۱ قرم سیتی سنتر

Resolutions of	of the	Board	of	Directors	Meeting
held on 28th S	epten	nber 20	)22		

## القرارات الصادرة عن اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 28 سبتمبر 2022

The Board of Directors of Al Fajar Al Alamia Co SAOG held a Board Meeting on Wednesday 28th September 2022 and passed the following resolutions: -

عقد مجلس إدارة شركة الفجر العالمية ش.م.ع.ع اجتماع مجلس الإدارة يوم الاربعاء الموافق 28 سبتمبر 2022 وتم خلال الاجتماع اعتماد القرارات التالية:

1. Board resolved the formation of the subcommittees with the following members: -

# 1. قرر المجلس تشكيل اللجان الفرعية من الأعضاء الافاضل التالية أسماؤهم: -

### **Board Audit Committee**

Mr. Abdullah Humaid Al Mammary -

Dr. Rashid Al Ghailani

Ms. Fidwa Salim Fanna Al Araimi

# لجنة التدقيق التابعة لمجلس الإدارة

الفاضل/عبدالله حميد المعمري

دراشد الغيلاني

الفاضلة/ فدوى بنت سالم العريمي

2. During the meeting of the Board of Directors on 28th September 2022, The Directors received the resignation letter of the Chief Executive Officer Mr. Sreekumar Nair requesting to relieve him from his duties due to personal reasons with immediate effect.

After due and careful consideration, the Board of Directors accepted the resignation of Mr. Sreekumar Nair and requested him to function as advisor to the company for a period of three months to provide his support for a smooth transition of responsibilities.

The Board of Directors would like to take this opportunity to thank Mr. Sreekumar Nair for his valuable contribution and dedication provided during his 37 years of tenure with the Group and wish him all the best in his new endeavors.

خلال اجتماع مجلس الإدارة في 28 سبتمبر 2022، تلقى أعضاء مجلس الإدارة خطاب استقالة الرئيس التنفيذي الفاضل سريكومار ناير ، يطلب فيه إعفائه من مهامه لأسباب شخصية بأثر فورى

بعد در اسة متأنية وكاملة، وافق مجلس الإدارة على استقالة الفاضل سريكومار ناير وطلب منه العمل كمستشار للشركة لمدة ثلاثة أشهر لتقديم دعمه للانتقال السلس للمسؤ و ليات

و بو د مجلس الادار ة أن بنتهز هذه الفر صة ليشكر الفاضل سريكومار ناير على مساهمته القيمة والتفاني الذي قدمه خلال 37 عامًا من عمله مع المجموعة، ويتمنى له كل التوفيق في مساعيه الجديدة.



3. The Board of Directors approved the appointment of Mr. Mohd Talal Omar as an Interim Chief Executive Officer of the Group.

Mr. Talal has been involved with the Group for more than two decades and have vast and detailed knowledge of all its activities. He served as Board member and advisor to the Group and still handling the file of financial restructuring within the Group to overcome its current financial difficulties.

Mr. Talal holds MBA/Finance from the University of Jordan, with a bachelor's degree in Finance/Economy from the same university, and he has a comprehensive work experience of over 28 over in Banks, Finance Companies, Assets Management, Private Equity, Real Estate Development, and Financial Engineering & Restructuring. He worked for and in Companies & projects in Oman, UAE, UK, Germany, Iran, Offshores, and Jordan.

The Board of Directors wishes Mr. Talal success in his new assignment as an Interim Chief Executive Officer of the Group and will extend all support need to him to deliver the targets of all stakeholders.

3. وافق مجلس الإدارة على تعيين الفاضل / محمد طلال عمر كرئيس تنفيذي مؤقت للمجموعة.

الفاضل محمد طلال هو عضو في المجموعة منذ ما يزيد عن عقدين ولديه معرفة واسعة ومفصلة بجميع أنشطتها. شغل منصب عضو مجلس إدارة ومستشار للمجموعة ولا يزال يدير ويشرف على ملف إعادة الهيكلة المالية داخل المجموعة للتغلب على الصعوبات المالية الحالية.

الفاضل محمد طلال حاصل على ماجستير إدارة الأعمال / المالية من الجامعة الأردنية، وحاصل على درجة البكالوريوس في العلوم المالية / الاقتصاد من نفس الجامعة، ولديه خبرة عمل شاملة تزيد عن 28 عامًا في البنوك، وشركات التمويل ، وإدارة الأصول ، والملكية الخاصة ، والعقارات. التطوير العقاري والهندسة المالية وإعادة الهيكلة. عمل في شركات ومشاريع في عمان والإمارات والمملكة المتحدة وألمانيا وإيران وأفشور والأردن.

يتمنى مجلس الإدارة للفاضل محمد طلال التوفيق في مهمته الجديدة كرئيس تنفيذي مؤقت للمجموعة، وسيقدم له كل الدعم الذي يحتاجه لتحقيق أهداف الشركة.

Muruganandam Secretary to the Board of Directors

